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The powersof the investigative judge to protect witnesses, experts and victims as
per order 15/02
Abstract :

According to provisions of international conventions ratified by Algeria in
particular the Agreement(Convention) of United Nations against the transnational
Organized crime and the agreement(convention) of United Nations against the
corruption and regarding the central role of witnesses and the experts and the victims
in the fight against the organized crime by information they provide which contribute
to the detection of the criminals .The text 15-02 on procedural and not procedural
safety measures to assure their safety and the safety of their families and the eviction
of anything that threatens any of their interests and the risks to which they can be
exposed as aresult of the generous testimony .

Key words:
protection, witnesses, experts, procedural measures, cases, investigation.

Les compétences du juge d’'instruction dans la protection des témoins, des
experts et desvictimes selon |’ ordonnance 15/02
Résumé:

Conformément aux dispositions des conventions internationales ratifiées par
I'Algérie, en particulier la Convention de Nations unies contre le Crime Organise
transnational et la convention de Nations unies contre la corruption, et compte tenu
du réle central des témoins, des experts et des victimes dans le combat contre le
crime organise, a travers les informations qu'ils fournissent qui contribuent a la
détection des criminels et a leur traduction en justice, I’ ordonnance n° 15-02 a prévu
des mesures procédurales et non procedurales pour assurer leur sécurité et celle de
leurs familles et de parer a n'importe quelle menace a leurs intéréts principaux et aux
dangers auxquels ils peuvent étre exposés en conséguence de leur témoignage
pendant I'enquéte sur les affaires.

Motsclés:
Protection, témoins, experts, mesures procédurales, questions, enquéte.
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